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NFE takker for muligheden for at afgive høringssvar vedr. ”Evaluering af 
specialundervisningen i Norddjurs Kommune” 
og vil i den forbindelse gerne udtale følgende: 
 
Vi vil gerne starte med at en ros for udarbejdelsen af en velformuleret og ”let spiselig” pixi-
udgave – dette har klart været en fordel for NFE´s forståelse af emnet. 
 
 
 
NFE mener at forældrene er den vigtigste samarbejdspartner og skal ses som en vigtig 
ressource. Og håber derfor på at man vil tage forældrenes bekymringer/frustrationer til 
eftertanke i det fremtidige arbejde. –specielt i visiterings –processen. 
 
NFE finder det meget bekymrende at den fælles handleplans model, bliver nævnt så mange 
gange som en udfordring (”ikke brugervenlig”) for de fagfolk, der skal arbejde med den til 
dagligt. Dette synes NFE bør have et særligt fokus fremover og måske overvejes om den skal 
skiftes ud? 
 
I forhold til ressourcefordelingsmodellen kan NFE godt blive bekymret for råderummet til de 
mindre skoler er mindre end på de større skoler. Kan det få betydning for disse elevers 
visitation og generelle trivsel? 

- Samtidig har NFE haft den tanke om dette også kan være en grund til den ”stigende 
segregeringsgrad fra mellemtrin til udskoling”. I kommunen er der jo kun to store 
overbygningsskoler(med større råderum) og har (måske?) derfor ”bedre råd” til at 
sende deres elever videre…? 

 
 
 
 
 
Med venlig hilsen 
NFE – Norddjurs Fælles Elevråd 
 
 

 

 


